
P R O T O K O Ł  Nr IX/2015 
z IX sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 30 grudnia 2015 r. 

 
 Obrady IX sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy w Nurcu-Stacji. 
 
 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1330. 
 
 Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 15 radnych. 
 
Radni obecni: 

 
1. Pan Olesiński Zbigniew Mirosław,  
2. Pan Podbielski Zenon,            
3. Pan Wojtkowski Wojciech,  
4. Pani Paszkowska Bożena,  
5. Pan Szwed Mikołaj,   
6. Pan Szpański Jan,  
7. Pan Mieczysław Bartosiuk,                  
8. Pani Mudel Elżbieta,              
9. Pan Grzyb Kamil,   
10. Pan Weremczuk Mirosław,  
11. Pani Kozulko Małgorzata,  
12. Pan Kuźmiuk Roman, 
13. Pan Wiktoruk Grzegorz       
14. Pan Olesiuk Jerzy,   
15. Pan Pachwicewicz Aleksander  
 
Spoza Rady w sesji udział wzięli: 
 
1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 
4/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja, 
5/ Sołtysi. 
/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1. 
 
 Obradom IX sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – 
Przewodniczący Rady Gminy. 
 

Do punktu 1-go 
 

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, iż na podstawie listy obecności w 
sesji uczestniczy 15 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. Następnie powitał Radnych Gminy 
Nurzec-Stacja oraz wszystkich obecnych. 
 
            Pan Zenon Podbielski - Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z VIII sesji 
wyłożony były do wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie 
wpłynęły uwagi do protokołu. Zapytał, czy są uwagi do protokołu z VIII sesji Rady Gminy.  
 
 Uwag do protokołu z VIII sesji Rady Gminy nie wniesiono. 
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 W wyniku jawnego głosowania protokół z VIII sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja został 
przyjęty jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych. 
 

Do punktu 2-go: 
 

Przystępując do realizacji punktu: przyjęcie porządku obrad Przewodniczący Pan 
Zenon Podbielski przedstawił proponowany porządek obrad, wraz ze zmianą polegającą na 
wprowadzeniu do porządku projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych, który był już rozpatrzony przez Komisje 
Rady Gminy, a następnie zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
 
 Uwag do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku obrad Przewodniczący Pan 
Zenon Podbielski poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
 
 W wyniku jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 15 
głosami za, w obecności 15 radnych, w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Nurzec-Stacja. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
    1) Uchwalenia budżetu Gminy Nurzec-Stacja na 2016 rok. 
    2) Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2016-2025.  
    3) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2016 r. 
    4) Zmian w budżecie gminy na 2015 r. 
    5) Zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2015 – 2024. 
    6) Przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2016 rok. 
    7) Organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do 

sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nurzec-
Stacja. 

    8) Zmieniającej uchwałę w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Do punktu 3-go:  
 

Informację o realizacji uchwał podjętych na VIII sesji rady gminy oraz o realizacji 
zadań w okresie między sesjami tj. od 26 listopada 2015 r. do 30 grudnia 2015 r. przedstawił 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy.  
/informacja w załączeniu/ Zał. Nr 2. 
 
Następnie poinformował o realizacji zadań: 
- Złożony do Urzędu Wojewódzkiego wniosek o dofinansowanie do budowy ulic w Nurcu-
Stacji tj. ul. Okrężnej, Świerczewskiego wraz z przebudową ul. Leśnej i Tartacznej został 
rozpatrzony pozytywnie. Na 71 złożonych wniosków, nasz zakwalifikował się na czwartym 
miejscu. Jest to na razie wstępna lista rankingowa, od której każdy samorząd może składać 
odwołania. W terminie do 20 stycznia 2016 r. ma być już ogłoszona ostateczna lista. Jeśli 
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wniosek nasz pozostanie na liście do dofinansowania, wówczas będziemy ogłaszać przetarg na 
wyłonienie wykonawcy. Nadmienił, iż koszt inwestycji według kosztorysu 1600000 zł, a 
dofinansowanie wynosiłoby 50% kosztów. 
- Chcemy występować z wnioskiem o dofinansowanie do remontu budynku dworca. 
Przygotowując ten wniosek mamy jeszcze do załatwienia wiele spraw związanych z 
uregulowaniem stanu prawnego własności, gdyż przygotowywane są dokumenty związane z 
przekazaniem tego obiektu, dla GOUK, aby wniosek składał ośrodek kultury. 
- Przypomniał o zrealizowanych zadania inwestycyjnych w 2015 r. tj. wybudowano sieć 
szerokopasmowego internetu, drogę w miejscowości Zalesie. 
 

Do punktu 4-go: 
 

Interpelacje i zapytania radnych: 
 
1/ Radny, Pan Aleksander Pachwicewicz – wnioskował o naprawie drogi wojewódzkiej we 
wsi Żerczyce. W ostatnim okresie odbywa się tą drogą wzmożony ruch samochodów 
ciężarowych. Nadmienił, iż droga jest nierówna, co utrudnia przejazd i powoduje dość duży 
huk na drodze, który utrudnia życie mieszkańcom. 
 
2/ Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy wszystkie wnioski sołectw do realizacji w ramach 
funduszu sołeckiego zostały zaopiniowane pozytywnie? 
- Poinformował, że w okresie jesiennym Zakład Energetycznego w Bielsku Podlaskim 
działając wspólnie z firmą z Łomży, która została wyłoniona w oparciu o przetarg, dokonali 
bez zgody rolników usunięcia drzew na gruncie prywatnym przez, który przebiega linia 
energetyczna i przeznaczyli na przemiał. Uważa, że drewno powinno być własnością 
właściciela działki a nie zakładu energetycznego. 
- Naprawić drogę gminną na odcinku od rogi powiatowej w kierunku AGRO. Sprzęt Firmy 
AGRO wywożąc nieczystości zniszczył drogę szczególnie na moście. Powstały dziury, które 
zagrażają bezpieczeństwu.  
- Dlaczego nie ujęto w planie budżetu na 2016 r. zakupu agregatu prądotwórczego do 
hydroforni w Tymiance? 
 

Do punktu 5-go: 
 
 Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Do p. punktu 1-go: 
 

Projekt budżetu gminy na 2016 r. oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii do przedłożonego projektu budżetu omówiła Pani 
Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nurzec-Stacja na 2016 r. przedstawił Pan Jan Szpański – 
Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 
 
D y s k u s j a: 
 
Radny, Pan Mirosław Weremczuk – zapytał, co to jest subwencja, wyrównawcza, subwencja 
równoważąca? 
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Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, zasady ustala subwencji dla gmin 
przez Ministerstwo Finansów.  
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, co jest przyczyną braku możliwości nabycia 
nieruchomości w miejscowości Tymianka? 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, iż my jako gmina nie naciskamy i właściciel też nie 
przynagla, dlatego załatwienie tej sprawy przedłuża się. 
 
Radny, Pan Aleksander Pachwicewicz – zapytał, co to są wydatki na oczyszczanie miast i 
wsi? 
 
Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w tym rozdziale wyodrębnione są 
środki finansowe przewidziane na monitorowanie zamkniętego składowiska śmieci w 
Żerczycach. Monitorowanie tego składowisko zgodnie z umową przewidziane jest przez okres 
30 lat. 
 
Radny, Pan Wojciech Wojtkowski – zapytał, czego dotyczą wydatki zapisane w budżecie jako 
zakup usług pozostałych ? 
 
Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że w ramach środków na zakup usług 
opłacane są należności za konserwację oświetlenia, za ogrzewanie budynku Urzędu, które 
płacimy dla SKR, przeglądy budynków itp. 
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zwrócił uwagę na konieczność remontu drogi Tymianka – Wólka 
Nurzecka. Podkreślił, że Starostwo Powiatowe dofinansowało jako partner do budowy ulic w 
Nurcu-Stacji. Nawierzchnia ulic Leśnej i Tartacznej jest dużo lepsza od nawierzchni drogi 
Tymianka – Wólka Nurzecka, dlatego wnioskował o dofinansowanie i wybudowanie tej drogi. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, iż partnerstwo Starostwa było konieczne, gdyż miało 
wpływ na ocenę wniosku. Przebudowanie odcinka drogi powiatowej (ul. Tartacznej i Leśnej) 
u styku ul. Okrężnej miało wpływ na ocenę wniosku o dofinansowanie. Ponadto Powiat nie 
składał wniosku na przebudowę drogi Tymianka – Wólka Nurzecka, gdyż składał wniosek o 
dofinansowanie do przebudowy drogi w Czartajewie. W sytuacji, jeśli byłyby środki 
finansowe to wnioskowane zadanie może być realizowane. 
 
Radny, Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, iż nie może 
wniosku w sprawie budowy drogi Tymianka – Wólka Nurzecka poddać pod głosowanie, gdyż 
nie zostały wskazane środki finansowe na realizację tego zadania.  
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – poinformował, że przy ustalaniu dofinansowanie do przebudowy 
ulic Okrężnej i Świerczewskiego nie brano pod uwagę przebudowy ulic Leśnej i Tartacznej. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że przygotowując wniosek o dofinansowanie do 
przebudowy ulic Okrężnej i Świerczewskiego w Nurcu-Stacji zwróciliśmy się do 
Nadleśnictwa o partnerstwo w realizacji tej inwestycji. Nadleśnictwo odmówiło partnerstwa. 
W związku z brakiem możliwości pozyskania partnera zwróciliśmy się z prośbą do Starostwa, 
które udzieliło wymaganego wsparcia. Dzięki temu wniosek nasz mógł być rozpatrzony 
pozytywnie. W trakcie rozmowy z Zarządem Powiatu nie było rozmowy odnośnie 
dofinansowania do remontu innych dróg powiatowych. 
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Radny, Pan Mirosław Weremczuk – zapytał, jak zwykły radny może wykazać możliwość 
finansowania wnioskowanego zadania? 
 
Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, iż radny wnioskując o 
wprowadzenie do budżetu gminy nowego wydatku musi wskazać źródło finansowania. Może 
wnioskować o rezygnację z realizacji jednego zadania wskazując inne.  
 
 Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nurzec-Stacja na rok 
2016. 
 
 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, 2 glosami wstrzymującymi, w 
obecności 15 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nurzec-
Stacja na rok 2016. 
/Uchwała Nr IX/53/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 4. 
 
Do p. punktu 2-go: 

 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nurzec-Stacja na lata 2016-2025 oraz Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii do przedłożonej prognozy finansowej omówiła Pan 
Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2016-
2025 przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 
 
D y s k u s j a: 
 
Radny Pan Mirosław Weremczuk – zwrócił uwagę na zapis w objaśnieniach, gdzie zadłużenie 
w 2016 r. różni się z zadłużeniem w latach następnych. 
 
Pani Maria Szatyłowicz Skarbnik Gminy – wyjaśniła, jak należy interpretować przedstawione 
w uchwale zadłużenie gminy oraz spłaty kredytu. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – stwierdził, iż kredyty wzbudzają wiele niepokoju wśród radnych. 
Poinformował, że kredyty zaciągane są z rozwagą. Zaciągamy je tylko na te zadania, na które 
mamy możliwość pozyskania środków zewnętrznych. Podkreślił, że nie będzie zaciągał 
kredytów i dofinansowywał remontów dróg powiatowych. 
 
Rady, Pan Mirosław Weremczuk –stwierdził, iż kredyty są zaciągane w zależności od 
położenia drogi. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, iż przewiduje się zaciągnięcie kredytu w kwocie 1 070 
tys. zł na okres przejściowy. Końcowo, kredyt nie będzie większy od wkładu własnego. 
 
Radny, Pan Mirosław Weremczuk - stwierdził, iż obecnie niskie są stopy procentowe, a 
możliwe, że mogą one wzrosną i wówczas nie wiadomo, jaka będzie możliwość spłaty 
kredytów. 
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Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – stwierdził, że jest nie zwolennikiem, aby ciągać kredyty na 
remont dróg powiatowych. Mamy do remontu własne drogi gminne. Kredyty mogą być 
zaciągane jedynie na dofinansowanie do budowy dróg powiatowych. 
 
 Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Nurzec-Stacja na lata 2016-2025.  
 
 W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, w obecności 
15 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Nurzec-Stacja na lata 2016-2025. 
/Uchwała Nr IX/54/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 6. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
Wznowienie obrad. 
 
Do p. punktu 3-go: 
 
  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 r. przedstawiła Pani Bożena Szyszko – 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2016 r. przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji 
Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 
 
D y s k u s j a: 
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, dlaczego tak małą kwotę środków finansowych 
przewidziano na realizację zadań w zakresie narkomanii? 
 
Pani Bożena Szyszko – Kierownik GOPS – wyjaśniłam, iż środki finansowe na realizację 
zadań w zakresie narkomanii dotyczą tylko profilaktyki. Na terenie gminy nie ma poradni 
realizującej zadania w zakresie leczenia. Osoby uzależnione kierowane są do poradni leczenia 
uzależnień i tam mają zapewnione leczenie i wyżywienie.  
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk- zapytał, czy nie należałoby przekwaterować osoby zamieszkałe w 
budynku po sklepie w Tymiance? 
 
Pani Bożena Szyszko – Kierownik GOPS – wyjaśniła, że jest to ich własny budynek. 
Otrzymują zasiłek, jeżeli zgłoszą potrzebę to otrzymają pomoc w postaci opału. 
 
 Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 r.. 
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 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2016 r.. 
/Uchwała Nr IX/55/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 8. 
 
Do p. punktu 4-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. przedstawiła Pani Maria 
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący 
Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 
 
 Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r.. 
/Uchwała Nr IX/56/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 10. 
 
Do p. punktu 5-go: 
 
  Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Nurzec-
Stacja na lata 2015 – 2024 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 
sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2015 – 2024 
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11. 
 
            Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Nurzec-Stacja na lata 2015 – 2024. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Nurzec-
Stacja na lata 2015 – 2024. 
/Uchwała Nr IX/57/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 12. 
 
Do p. punktu 6-go: 
 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2016 
rok przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy. 
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Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2016 rok przedstawił Pan Jan 
Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13. 
 
            Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 
2016 rok. 
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2016 
rok. 
/Uchwała Nr IX/58/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 14. 

 
Do p. punktu 7-go: 
 

Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz 
Gminy. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w 

sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do 
sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nurzec-Stacja 
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15. 

 
             Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Nurzec-Stacja.  
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych 
Rada podjęła uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Nurzec-Stacja. 
/Uchwała Nr IX/59/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 16. 
 
Do p. punktu 8-go: 
 
    Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych przedstawił Pan Piotr Mudel – Inspektor Urzędu Gminy. 
 
D y s k u s j a: 
 
Radny Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy las 40 letni jest opodatkowany? 
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Pan Piotr Mudel – wyjaśnił, że las 40 letni nie jest opodatkowany. Opodatkowaniu podlega las 
w wieku powyżej 40 lat. 
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej i Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 17. 

 
             Uwag do omawianego projektu uchwały nie wniesiono.  
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych.  
 
 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 radnych 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych. 
/Uchwała Nr IX/60/2015 w załączeniu/. Zał. Nr 18. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 
Wznowienie obrad. 
     

Do punktu 7-go 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – udzielił odpowiedzi na wniosek Radnego, Pana Aleksandra 
Pachwicewicza dotyczący remontu drogi wojewódzkiej w miejscowości Żerczyce. 
Poinformował, że w 2015 roku został naprawiony odcinek drogi w miejscowości Dasze. 
Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami w następnych latach mają być remontowane dalsze 
odcinki tej drogi. Jeśli nie ulegną zmianie te ustalenia to możliwe, że w 2016 r,. zostanie 
naprawiony odcinek 700m tej drogi w miejscowości Żerczyce.  
 
Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu Rozwoju Gminy – udzieliła odpowiedzi na 
zapytanie Radnego Jerzego Olesiuka dotyczące załatwienia wniosków do realizacji zadań z 
funduszu sołeckiego. Poinformowała, że wszystkie złożone wnioski zostały zaopiniowane 
pozytywnie i będą realizowane za zastosowaniem przepisu ustawy o zamówieniach 
publicznych – zapytanie o cenę. 
 
Radny, Pan Zenon Podbielski – wyjaśnił, iż Zakład Energetyczny nie może zabierać 
drzewostanu z pasa, przez który przebiega linia energetyczna na gruncie prywatnym. W 
sytuacji, jeśli drzewostan został usunięty należy występować na drogę sądową.  
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – udzielił odpowiedzi na wniosek Radnego Jerzego Olesiuka 
dotyczący naprawy drogi gminnej w kierunku AGRO przebiega przez grunt prywatny, dlatego 
nie może być ten  odcinek drogi dożwirowany do czasu uregulowania stanu prawnego. 
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – poinformował, iż chodzi o odcinek drogi, który był naprawiany 
przez gminę. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, że droga od mostku w kierunku Piszczatki ma 
uregulowany stan prawny i może być naprawiony, natomiast w przeciwnym kierunku nie jest 
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uregulowany stan prawny. 
  
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – udzielił odpowiedzi na zapytanie Radnego Jerzego Olesiuka 
dotyczące uwzględnienia w planie budżetu gminy na 2016 zakupu agregatu prądotwórczego 
do hydroforni w Tymiance. Poinformował, że z uwagi na brak środków finansowych nie ma 
możliwości przyjęcia do realizacji tego zadania. 
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – stwierdził, że odpowiedź o braku środków finansowych nie 
zadawala mieszkańców. Skoro odłączono hydrofornię w Klukowiczach i podłączono tych 
odbiorców do hydroforni w Tymiance to dla sprawnej obsługi powinien być zakupiony 
agregat prądotwórczy.  
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt - wyjaśnił, iż zakład Wodociągi Podlaskie, który prowadzi 
eksploatację naszego wodociągu ma przenośny agregat prądotwórczy, który w przeciągu 
dwóch godzin są w stanie dowieźć i podłączyć. Zakup agregatu jest zasadnym zadaniem i jeśli 
zostaną środki finansowe po przetargu na realizację zadania w zakresie budowy ulic w Nurcu-
Stacji to agregat zostanie zakupiony. 
 

Do punktu 8-go: 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy policjanci mają służby nocne w terenie, gdyż zdarzają 
się kradzieże, włamania? 
 
Pan Roman Demianowicz – Kierownik Posterunku Policji w Nurcu-Stacji poinformował, że 
posterunek obsługuje trzy gminy tj. Nurzec-Stacja, Mielnik i Milejczyce. Do każdej gminy 
przypisany jest jeden dzielnicowy. Gminę Nurzec-Stacja obsługuje dzielnicowy Bakunowicz. 
Patrole noce są wykonywane przez służby patrolowo interwencyjne, lecz nie każdej nocy. 
 
Radny, Pan Aleksander Pachwicewicz – wnioskował o naprawienie drogi Zabłocie w kierunku 
Pakaniewa. Nadmienił, iż droga na odcinku na terenie Gminy Milejczyce jest naprawiona, a 
na terenie Gminy Nurzec-Stacja jest trudno przejezdna. 
 
Radny, Pan Zenon Podbielski – poinformował, że droga na terenie naszej gminy przebiega 
przez teren prywatny i praktycznie brak jest możliwości uregulowania stanu prawnego, z 
uwagi na brak możliwości usunięcia drzew. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, iż na drodze tej rośnie świerk, który jest pomnikiem 
przyrody. 
 
Radny, Pan Wojciech Wojtkowski – zapytał, na jakiej podstawie pobierana jest opłata za 
korzystanie z sali sportowej. 
 
Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, iż jest uchwała Rady Gminy 
dotycząca gospodarowania zasobami gminy na podstawie, której została ustala opłata za 
udostępnianie obiektów szkolno przedszkolnych. W związku z udostępnieniem sali są 
dodatkowe koszty dotyczące energii elektrycznej, sprzątania, opłacenia osoby dozorującej itp. 
 
Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy – poinformował, o możliwości odbioru 
protokołów z szacunku szkód suszowych. 
- W bieżącym roku będzie przeprowadzona inwentaryzacja przekazanego mienia dla 
samorządu mieszkańców. Prosił o ustalenie terminu przeprowadzenia inwentaryzacji. 
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- Udzielił wyjaśnień radnym na zapytanie dotyczące przepisu normującego niemożliwość 
zwiększenia wydatków. Poinformował, że kwestię tę normuje art. 240 ustawy o finansach 
publicznych, podobny zapis istnieje również w ustawie o samorządzie gminnym, który mówi, 
że nie można podjąć uchwały budżetowej bez wskazania źródeł pokrycia deficytu 
budżetowego. 
 
Radny, Pan Roman Kuźmiuk – zapytał, co z internetem, kiedy będzie już funkcjonował. 
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, o działaniach związanych z uruchomieniem 
funkcjonowania sieci internetowej. 
 
Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy - złożył życzenia noworoczne oraz 
wyznawcom prawosławia również życzenia świąteczne. 
  
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon 
Podbielski zamknął obrady IX sesji Rady Gminy. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady 
 
Eugenia Naumiuk                                                                      Zenon Podbielski 
 


